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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
Vraag 1: 
Zou u spoedig met de school contact op willen nemen om met hun de problematiek te bespreken en 
te zorgen voor een veilig en leefbaar beleid voor alle partijen? 
 
Antwoord 1: 
Wij zijn momenteel bezig met het opstellen van een aanpak veilige schoolomgevingen. Als eerste 
stap hierin wordt bij alle 30 basisscholen de verkeerssituatie in beeld gebracht. Het gehele traject 
moet inzicht geven welke maatregelen bij welke school wenselijk zijn en leiden tot een 
uitvoeringsprogramma. De raad zal hierover nog nader geïnformeerd worden. Het beschouwen van 
de verkeerssituatie bij basisschool de Maasköpkes zit in dit traject. De genoemde 30 basisscholen 
zullen hierbij betrokken worden.  
 
De uitkomsten van dit traject leiden tot een prioriteringslijst inclusief financieringsvoorstel, waaruit 
duidelijk wordt aan welke basisscholen de eerste prioriteit gegeven moet worden.  
 
We zullen contact opnemen met de school om bovenstaand traject toe te lichten. 
 
 
Vraag 2: 
Bent u het met ons eens dat het kermisterrein een goede locatie is voor parkeren en zo nee, denkt u 
dat het mogelijk is de inrichting te verbeteren zodat dit wel geschikt is? 
 
Antwoord 2: 
Het kermisterrein is een interessante locatie om het parkeren ten behoeve van de basisschool te 
faciliteren. Uit de nadere verkenning zal blijken of het terrein daadwerkelijk hiervoor geschikt is en 
indien noodzakelijk welke aanpassingen nodig zijn op het terrein zelf en op de looproute van en naar 
de school. 
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Vraag 3: 
Kunt u toezeggen dat een zebrapad aangebracht wordt, of een andere oplossing gevonden kan 
worden in samenspraak met de school voor overstekende kinderen op de Bovenstraat? 
 
Antwoord 3: 
Zie antwoord op vraag 2. 
 
 
Vraag 4:  
Is er een mogelijke koppelkans de overstekende voetgangers richting de bushalte bij de Bovenstraat 
ook direct mee te nemen wanneer u kijkt naar het schoolverkeer? 
 
Antwoord 4:  
Dit zal worden meegenomen en bekeken worden in de nadere uitwerking zoals vermeld in het 
antwoord op vraag 2. 
 
 
Hoogachtend, 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
 
 
 
 
 
 
 
John Aarts 
Wethouder Mobiliteit, Stadsbeheer, Duurzaamheid en Hospitality 
 


